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سونامی دوپینگ در ترکیه

نقره داغ توسط آژانس جهانی
آژانـــس جهانی مبـــارزه با دوپینـــگ )WADA( اعلام کرد 
که 12 ورزشـــکار ترکیه ای به دلیل نقـــض قوانین دوپینگ 
محروم شـــده اند. این محرومیت ها شـــامل ورزشـــکاران 
رشـــته های وزنه بـــرداری، بوکـــس و کشـــتی می شـــود. بر 
اســـاس بیانیه آژانس جهانـــی مبارزه بـــا دوپینگ، هفت 
ورزشـــکار در رشـــته وزنه برداری، ســـه ورزشـــکار در رشته 
بوکس و دو ورزشـــکار در رشته کشتی محروم شده اند. بر 
این اســـاس؛ فاتیح بایدار، دوغان دونن، گوخان کیلیچ، 
بونیامین ســـزر و هاتیجه ییلمـــاز وزنه بردارانی هســـتند 
که هـــر کدام به مـــدت دو ســـال از حضور در مســـابقات 
محروم شـــده اند. در حالی که پلینســـو بایـــاو )وزنه بردار( 
به سه سال محرومیت محکوم شـــده و تحقیقات درباره 
باتوهان یوکســـل )وزنه بردار( ادامه دارد. در رشته کشتی؛ 
رضـــا کایالپ به مدت چهار ســـال و یاکـــوپ گور به مدت 
دو ســـال از حضـــور در مســـابقات محـــروم شـــده اند. در 
رشـــته بوکس هم شـــنور دمیر و کرم اوزمن هـــر کدام به 
دو ســـال محرومیت محکوم شده اند، این در حالی است 
کـــه تحقیقات درباره طغرول هان اردمیر )بوکســـور( ادامه 
دارد. گفته می شـــود که ممکن است ورزشکاران ترکیه ای 
بـــه دلیـــل تخلفـــات دوپینـــگ از حضـــور در مســـابقات 

وزنه بـــرداری قهرمانی اروپا منع شـــوند.
 

جدایی معنوی نژاد از تیم ایتالیایی
قـــرارداد ملی پـــوش پیشـــین والیبـــال ایـــران بـــا تیـــم 
ایتالیایی ســـاتورنیا فســـخ شـــد. تیـــم والیبال باشـــگاه 
»ســـاتورنیا آچیکاســـتلو« اعـــلام کـــرد که قـــرارداد خود 
را بـــا جولیـــو ســـابی و جـــواد معنوی نـــژاد به صـــورت 
توافقی فســـخ کرده است. این باشـــگاه ضمن قدردانی 
از حرفه ای گـــری و تعهـــد ایـــن دو بازیکـــن در مـــدت 
حضورشـــان، برای آنها در ادامه مســـیر حرفه ای شـــان 

آرزوی موفقیـــت کرده اســـت.
 

فینال اول لیگ برتر والیبال بانوان

سبقت سایپا از پیکان
تیم والیبال ســـایپای تهران در نخســـتین فینال لیگ برتر 
بانوان ســـه بر یک پیکان تهران را شکســـت داد و یک گام 
به قهرمانی این رقابت ها نزدیک شـــد. در ســـت نخســـت 
ایـــن دیـــدار پیکانی ها ۲۷ بـــر ۲۵ پیروز میدان شـــدند اما 
در دومین ســـت ســـایپا ۲۵ بر ۱۷ حریف را شکست داد تا 
تماشـــاگران این دیدار شـــاهد جدالی تماشایی و بیش از 
سه ســـت باشـــند. ســـت ســـوم با امتیاز ۲۵ بر ۱۸ به نفع 
ســـایپا پایان یافت و در ســـت چهارم نیز سایپا ۲۵ بر ۱۷ به 
پیروزی رســـید تا نخســـتین دیدار فینال با پیروزی ســـایپا 
بـــه اتمام برســـد و نارنجی پوشـــان یـــک گام بـــه قهرمانی 
نزدیک شـــوند. دور برگشـــت دیدار فینال روز پنجشـــنبه 
۲۳ اســـفند در سالن فدراســـیون والیبال برگزار می شود. 
در صورت نیاز به مســـابقه سوم، تیم های ســـایپا و پیکان 

روز شـــنبه ۲۵ اســـفند به مصاف یکدیگر خواهند رفت.

عربی سرمربی تیم  ملی تالو شد
یک خوزســـتانی بـــه عنوان ســـرمربی تیم  ملی ووشـــو 
در بخـــش تالو انتخاب شـــد. طی حکمی از ســـوی امیر 
صدیقی، رئیس فدراســـیون ووشـــو، فرشـــاد عربی به 
عنوان ســـرمربی تیم  ملی ووشوی بزرگسالان در بخش 
تالو معرفی شـــد. عربی پیـــش از این نیـــز هدایت تیم 
ملـــی را برعهده داشـــته اســـت. همچنین قرار اســـت 
اردوی تیم   ملی تا ۲۸ اســـفند زیر نظـــر عربی در تهران 
برگزار شـــود. فرشـــاد عربی از پرافتخارتریـــن تالوکاران 
ایرانی اســـت. وی اولیـــن مدال تالوی ایران را در ســـال 

۲۰۰۷ در رقابت هـــای جهانی چین کســـب کرد.

حذف اسنوکرباز ایرانی
آخریـــن مرحلـــه از رقابت های بین المللـــی )کیوتو( برای 
عضویـــت در فدراســـیون جهانـــی حرفه ای ها در رشـــته 
اســـنوکر در ترکیه برگزار شـــد و نماینده ایران با شکست 
برابـــر حریـــف خـــود از دور رقابت هـــا حذف شـــد. علی 
قره گوزلو ملی پوش اســـنوکر ایران با قهرمانی در سومین 
رویـــداد از »کیوتـــو« در کشـــور امـــارات موفق شـــد جواز 
حضور در مرحله پایانی را کســـب کنـــد. او در مرحله یک 
چهـــارم از ایـــن رقابت ها کـــه در آنتالیا ترکیه برگزار شـــد 
بـــه مصاف حریفی از ولز رفت و با نتیجه ۵ بر ۲ شکســـت 
خـــورد و از قـــرار گرفتـــن در جمـــع حرفه ای هـــای جهان 
بازمانـــد. مســـابقات کیوتو آخرین مرحله بـــرای حرفه ای 
شـــدن بود کـــه در آنتالیـــا برگزار شـــد. در حـــال حاضر 
حسین وفایی و امیر ســـرخوش، دو نماینده ایران، عضو 
فدراســـیون جهانی حرفه ای ها در رشته اسنوکر هستند.

 

ساخت ساختمان برای المپیکی ها 
و اهدای زمین به 20 فدراسیون

مدیرعامل شـــرکت توســـعه و نگهداری اماکن ورزشی از 
اختصاص زمین به ۲۰ فدراســـیون در مجموعه ورزشـــی 
آزادی خبـــر داد. محمـــد علـــی ثابت قـــدم مدیرعامـــل 
شـــرکت توســـعه و نگهـــداری اماکـــن ورزشـــی در مورد 
برنامـــه حمایتـــی ایـــن شـــرکت از فدراســـیون ها برای 
اختصـــاص زمین به آنهـــا می گویـــد: »این برنامـــه ویژه 
فدراســـیون های غیرالمپیکی در نظر گرفته شده است. 
فدراســـیون ها موظف هستند در بازه زمانی تعیین شده 
با جذب اسپانســـر و منابـــع مالی مورد نیـــاز، اقدام لازم 
برای ســـاخت مجموعه موردنظر و به سرانجام رساندن 
آن را انجام دهنـــد. برای فدراســـیون های المپیکی هم 
برنامـــه مجزا داریم؛ این گونه که در یک محل مشـــخص 
و بـــه صورت متمرکز، ســـاختمانی برای آنها ایجاد شـــود 
تـــا بتوانند بویژه بـــرای نشســـت ها، اجلاس ها و بخش 

دیپلماســـی ورزش از آن استفاده کنند.«
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آخریـــن روزهـــای ســـال 1403 اســـت و 
بســـیاری از رؤســـای فدراســـیون ها و 
مدیـــران ورزش در حـــال تـــدارک برای 
برنامه ریزی ســـفرهای نوروزی هستند 
اما درســـت در همیـــن روزهـــا علیرضا 
دبیر ســـخت در حـــال تلاش اســـت تا 
بتوانـــد برنامه هـــای ســـال آینـــده خود 
را ســـفت و محکـــم و از همیـــن حـــالا 
ببنـــدد. علیرضـــا دبیـــر در ســـال های 
اخیر روزهای پرفراز و نشـــیبی را داشته 
و هـــزار و یک حـــرف در مـــورد او گفته 
شـــده امـــا کمتر کســـی اســـت کـــه با 
وجـــود مخالفت هـــای زیاد بـــا برخی از 
رفتارهایـــش، از مدیریت بی نظیر دبیر 

در کشـــتی ســـخن نگوید.
و  ا مهـــم  ی  خصوصیت هـــا ز  ا یکـــی 
ول نکن بودنش اســـت. بـــه راحتی  نه 
خســـته می شـــود و نـــه راضی. ســـخت 
تـــلاش می کنـــد تـــا هـــر چیزی کـــه در 
ذهنـــش وجـــود دارد را بـــرای کشـــتی 

بســـازد. تـــا همین جـــا هم ســـاخت و 
ســـازهای زیادی را در کشتی داشته. به 
کوچکتریـــن موارد هم توجـــه کرده و از 
ریزه کاری هـــا در کشـــتی هم نگذشـــته 
اســـت. امـــا هنـــوز هـــم برنامـــه دارد تا 
این ســـاخت و ســـازها ادامـــه پیدا کند 
و برنامه هایـــی در ســـر دارد که در هیچ 

جـــای دیگـــر ورزش دیده نمی شـــود.
عـــلاوه بر ایـــن ســـاخت و ســـازها، او 
بـــرای اداره برنامه هـــای فنـــی کشـــتی 
نیـــاز بـــه بودجـــه ای نزدیـــک بـــه 600 
میلیـــارد تومـــان دارد. ســـال آینـــده با 
افزایش نرخ ارز و ســـفرهای متعددی 
که کشـــتی دارد، حتمـــاً بودجه ای که 
وزارت ورزش و کمیتـــه ملـــی المپیک 
و حتـــی بودجه ای که مجلس شـــورای 
اســـلامی در نظر می گیرند، جوابگوی 
برنامه های کشـــتی نیســـت؛ به همین 
دلیـــل علیرضـــا دبیـــر به فکـــر تقویت 
هیـــأت رئیســـه و البته تأمیـــن بودجه 
کافـــی برای کشـــتی اســـت. در ابتدای 
هفتـــه علیرضـــا دبیـــر، ســـیدمحمد 
مهـــدی احمـــدی مدیرعامـــل بانـــک 
شـــهر را به عنوان عضو هیأت رئیســـه 

فدراســـیون کشـــتی انتخاب کرد. یک 
روز بعـــد با دعوت از علـــی آقامحمدی 
دفتـــر  اقتصـــادی  وه  کارگـــر رئیـــس 
مقـــام معظم رهبری ســـعی کـــرد تا او 
را در جریـــان کارهـــای مهمـــی کـــه در 
فدراســـیون کشـــتی انجـــام داده، قرار 
بدهد. هنـــوز هفته به پایان نرســـیده 
کـــه او بـــه کریـــم فتحـــی هـــم حکـــم 
داد تـــا به عنـــوان عضو هیأت رئیســـه 
فعالیـــت کنـــد. فتحی هـــم از مدیران 
اقتصادی است که حتماً علیرضا دبیر 
به کمک او در کشتی حساب باز کرده 
که حکم داده اســـت. ســـه کار بســـیار 
مهم در کمتـــر از چند روز که هر ســـه 
می توانـــد در برنامه هـــای اقتصـــادی 
فدراســـیون کشـــتی تأثیر گذار باشد و 
در سال ســـخت 1404 به کمک کشتی 
بیایـــد. خیلـــی از فدراســـیون ها قصد 
دارنـــد دبیـــر را الگوی خودشـــان قرار 
بدهند اما بعید اســـت از عهده کســـی 
بربیایـــد. کمتـــر رئیـــس فدراســـیونی 
اســـت کـــه این همـــه حوصلـــه و توان 
داشـــته باشـــد که برای کشـــتی وقت 

بگذارد.

امیدوارم  1404، سال پرفروغی برای تنیس روی میز باشد

مهرداد قارداشی: باید به نسل طلایی بها بدهیم

مجموعـــه تنیـــس روی میـــز ایران 
به جـــز  گذشـــت،  کـــه  ســـالی  در 
و  مثبـــت  ی  ق هـــا تفا ا د  و معـــد
ســـط  تو کـــه  ی  ه ا رکننـــد ا و مید ا
چهره هـــای جـــوان و خـــوش آتیـــه 
ایـــن رشـــته جـــذاب در عرصه های 
مختلـــف بین المللـــی تجربـــه کرد، 
توفیـــق چندانی نداشـــت و همین 
موضوع باعث شـــده تـــا اهالی این 
رشـــته ورزشـــی و علاقه منـــدان به 
تنیـــس روی میـــز بـــرای آتیـــه ایـــن 
رشـــته نگـــران و دلواپس باشـــند. 
ســـهمیه های  کاهـــش  مخصوصـــاً 
جهانی تنیسورهای شـــناخته شده 
کشـــورمان مزیـــد بـــر علت شـــد تا 
گـــپ و گفـــت کوتاهـــی با مهـــرداد 
قارداشـــی رئیـــس این فدراســـیون 
داشـــته باشـــیم کـــه اتفاقـــاً عضـــو 
هیـــأت رئیســـه جهانـــی پینگ پنگ 
اســـت و انصافاً از زمانی که ســـکان 
مدیریت این فدراســـیون را دســـت 
گرفته، خدمات و افتخـــارات قابل 
تقدیری برای این مجموعه دشـــت 

کرده اســـت.
 

 مشکلات مالی داریم
 ولی حل می شود

رئیس فدراســـیون تنیـــس روی میز 
کشـــورمان درخصـــوص اینکـــه گفته 
می شـــود مجموعـــه تحـــت مدیریت 
او از نظـــر مالـــی درگیـــر مشـــکلات و 
مصایـــب قابل توجهی اســـت، تأکید 
دارد: »بلـــه، قطعـــاً نـــه تنها مـــا بلکه 
ورزشـــی  فدراســـیون های  اغلـــب 
نوســـانات  و  تحریم هـــا  به واســـطه 

ارزی برای اعزام هـــا و برگزاری اردوها 
و... مشـــکلات عدیـــده ای دارند. ما 
هم از ایـــن قاعـــده مســـتثنی نبوده 
و نیســـتیم. اما قـــول مســـاعد برای 
حمایت توسط وزارت ورزش و کمیته 
ملی المپیک و برخـــی حامیان مالی 
دریافـــت کردیـــم که بـــه امیـــد خدا 
ســـال آینده یعنی 1404 شـــرایط برای 
مـــا ملایم تر پیـــش برود. مشـــکلات 
مالـــی حل شـــدنی اســـت امـــا خب 
بـــه زمان و ارتباط گرفتـــن با حامیان 
نیـــاز دارد. مـــا شـــبانه روزی  مالـــی 
داریـــم در فدراســـیون برنامه ریزی و 
تـــلاش می کنیم تـــا بهترین شـــرایط 
و امکانـــات را بـــرای مجموعه تنیس 

روی میـــز فراهـــم آوریم.«
 

تلاش می کنیم سال آینده 
بهتر نتیجه بگیریم

ص  رخصـــو د شـــی  ا رد قا د  ا مهـــرد
ناکامی هایـــی که از المپیک فرانســـه 
بـــه بعـــد گریبـــان ملی پوشـــان ایـــن 
رشـــته ورزشی را گرفته، معتقد است: 
»ببینیـــد همان طـــوری کـــه عـــرض 
کردم؛ شـــاید یـــک مقدار مشـــکلات 
مالی باعث شـــد تا مـــا نتوانیم آنطور 
کـــه بایـــد و شـــاید اعزام هـــای برون 
مـــرزی داشـــته باشـــیم و بچه هـــای 
ملی پـــوش در کوران رقابت شـــرایط 
و  نتیجـــه  کســـب  بـــرای  لـــی  ایده آ
آماده ســـازی خـــود داشـــته باشـــند. 
اما خـــب این هم درســـت اســـت که 
مـــا نتوانســـتیم آنطـــور کـــه خانواده 
تنیس روی میز توقع داشـــتند، نتایج 
ایده آلی کســـب کنیم. قـــول می دهم 
به امید خدا ســـال آینده تمام تلاش 
خـــود را به کار بگیریم تـــا با هدایت و 
مدیریت بهتر لژیونرهای نامدار خود 
و اســـتفاده از ظرفیت هـــای عالی که 
در داخـــل کشـــور داریـــم، نتایجی به 
مراتب بهتر از امســـال دشت کنیم.«

 باید از 
ستاره های 

افتخارآفرین 
خود و 

لژیونرهایی 
که سال ها 
است برای 

این رشته 
افتخار کسب 

می کنند 
نهایت 

حمایت را 
داشته باشیم

گفت و گو

رضا عباسپور
روزنامه   نگار

محسن وظیفه
روزنامه نگار

فائزه زمانی / محســـن محمدســـیفی ســـتاره تیم 
ملی ووشـــو چند روز پیـــش به عنـــوان مربی تیم 
ملی انتخاب شـــد. البته که ایـــن انتخاب به گفته 
او بـــه معنـــای خداحافظی اش از تیم ملی ووشـــو 
نیســـت و او همچنان ســـودای کســـب چهارمین 
طـــا در ناگویـــا را دارد تـــا طعم گس نقـــره هانگژو 

را از یـــاد ببرد.
 

چه شد که مربیگری تیم ملی را قبول کردید؟
بعـــد از بازی هـــای آســـیایی، رئیـــس فدراســـیون 
بـــه مـــن پیشـــنهاد مربیگری تیـــم ملـــی را داد اما 
مـــن قبـــول نکـــردم. بـــا توجه بـــه ارتبـــاط خوبی 
کـــه بـــا ورزشـــکاران دارم و اعتمادی که بـــه عنوان 
کاپیتـــان تیم ملی به من دارند، بـــا آمدن موحدنیا 
ســـرمربی جدید تیم ملـــی، دوباره این پیشـــنهاد 
را بـــه مـــن دادند و مـــن هم قبـــول کـــردم. طبق 
هماهنگی ها قرار اســـت مـــن در طراحی تمرینات 
بـــه کادرفنـــی کمک کنـــم و بـــا توجه بـــه پیگیری 
تمرینـــات خـــودم در مســـائل دیگر خیلی نقشـــی 

ندارم.
حضورتان در تیم ملی به عنوان مربی- 

ورزشکار باعث نمی شود عملکردتان به 
عنوان قهرمان پایین بیاید؟

کارهـــای طراحـــی تمرینات را بـــا موحدنیـــا انجام 
داده ایـــم، بـــه غیـــر از مـــن دو کمک مربـــی دیگر 
در کادرفنـــی حضـــور دارنـــد کـــه کارهـــای اجرایی 
بـــه عهـــده آنهاســـت و مـــن بـــه تمرینـــات خودم 
می پـــردازم. کار عجیـــب و غریبی نیســـت و مثل 
همیشـــه تمـــام تمرکـــزم روی بعـــد ورزشـــکاری ام 

. ست ا
با این انتخاب شائبه هایی درباره حضورتان 

در تیم ملی بدون شرکت در چرخه 
انتخابی ها وجود دارد.

ایـــن موضـــوع قطعـــاً باعـــث نمی شـــود کـــه من 
نســـبت به باقی ورزشـــکاران تمایز خاصی داشـــته 
باشـــم. من از ســـن 17 ســـالگی که وارد اردوهای 
تیـــم ملـــی بزرگســـالان شـــدم، همیشـــه در همه 
انتخابی هـــا حضور داشـــتم و رویـــدادی نبوده که 
بدون انتخابـــی در آن حضور پیـــدا کنم. الان هم 
شـــعار نمی دهم و اگـــر در انتخابی هـــا نتیجه لازم 
را نگیـــرم قطعاً اعزام نخواهم شـــد چـــون فرقی با 

دیگـــران ندارم.
برای حضور در جام جهانی آماده 

هستید؟
در ســـال آینده مســـابقات قهرمانی 

جهـــان و جـــام جهانـــی را در 
پیـــش داریـــم کـــه خیلـــی 
برایمـــان مهـــم اســـت. به 

رغم اینکه ســـهمیه وزن 70 
کیلوگـــرم مســـابقات جـــام 
جهانی را گرفتـــم اما به خاطر 

کمربنـــد حرفـــه ای وزنم کمی 
بالاتـــر رفتـــه اســـت که مســـابقه 
در ایـــن وزن برایم ســـخت اســـت 

و فدراســـیون در حـــال مکاتبـــه 
اســـت تا در صـــورت امـــکان در 
وزن منفـــی 75 کیلوگـــرم ایـــن 
مســـابقات شـــرکت کنـــم؛ چرا 
کـــه پاییـــن آوردن وزنـــم بـــرای 
این مســـابقات ســـخت اســـت. 
حـــالا منتظر پاســـخ مســـئولان 
فدراســـیون جهانـــی هســـتیم و 

حضـــورم هنوز مشـــخص نیســـت.
 ووشو ایران در هانگژو مقابل چین ناکام 

بود، برنامه ای برای جبران این موضوع در 
ناگویا دارید؟

طبق جلســـه ای کـــه با مســـئولان فدراســـیون 
ووشـــو داشـــتم، نـــگاه ویژه تـــری بـــه بازی های 
آســـیایی نســـبت به مســـابقات قهرمانی جهان 
دارنـــد و هـــدف اصلی درخشـــش ووشـــوکاران 
در ناگویـــا و کســـب نتایجـــی بهتـــر ازهانگـــژو 
اســـت. همیـــن موضـــوع هـــم باعث می شـــود 
بـــرای مســـابقات قهرمانـــی جهـــان بـــا 
حساســـیت بیشـــتری رفتـــار کرده 
و طـــوری برنامه ریـــزی کنیـــم کـــه 
ایـــن جوانان حتماً به مســـابقات 
اعزام شـــوند. البتـــه تا قبل 
بازی هـــای آســـیایی،  از 
رگ  بـــز میـــدان  چنـــد 
بـــا  و  کـــرده  تجربـــه  را 
آمادگی کامـــل در ناگویا 

شـــوند. حاضر 
خودتان چطور، چهارمین 

طا را در ناگویا می گیرید؟
در رابطـــه با خودم هـــم باید 
بگویـــم کـــه اصـــلاً ماندنم در 
تیـــم ملـــی بعـــد از هانگـــژو 
چهارمیـــن  به خاطـــر  فقـــط 
طـــلای بازی هـــای آســـیایی 
بود و تمام تلاشـــم را می کنم 
که بـــه قید حیـــات و فیکس 
شـــدن در تیم ملـــی این مهم 

را رقـــم بزنم.

در روزهـــای اخیـــر فضای مجـــازی پر شـــده از یک 
خبـــر غم انگیـــز دیگـــر و این بار داســـتان مهاجرت 
النـــاز رکابـــی پدیـــده ســـنگنوردی ایران به ســـوژه 

رســـانه ها تبدیل شـــد. 
مهاجـــرت نخبه هـــا قصـــه پرغصـــه ایـــران در طول 
دهه های گذشـــته بـــود و مربوط به امـــروز و دیروز 
هـــم نیســـت و حـــالا این بـــار یـــک نخبه ورزشـــی 
تصمیـــم گرفته که در ســـرزمین دیگری بـــه دنبال 
رســـیدن به آرزوهای بزرگ ورزشـــی اش باشـــد. هر 
چنـــد که حتمـــاً النـــاز رکابی هم دوســـت داشـــته 
که شـــرایط به نحوی فراهم باشـــد کـــه در ایران به 
دوران قهرمانی و افتخارآفرینی اش ادامه بدهد اما 
گاهی اوقات فقط دوســـت داشـــتن کافی نیســـت؛ 
مثل اظهارات مهـــدی علی نژاد دبیر اجرایی کمیته 
ملی المپیـــک که درباره کـــوچ النـــاز رکابی مطرح 
کرد: »از طریق اســـتوری برادر النـــاز رکابی متوجه 
ایـــن موضـــوع شـــدیم، بـــه هر حـــال هر ورزشـــکار 
می توانـــد انتخـــاب کنـــد که  کجا باشـــد، دوســـت 
داریم النـــاز رکابی اگـــر قصد دارد فعالیـــت خود را 
ادامه دهد در ایران باشـــد، به خصـــوص که کمیته 

ملی المپیک طی دو ســـال گذشـــته حمایت لازم را 
داشته است.« فقط دوســـت داشتن کافی نیست. 
برای حفظ سرمایه ها و اســـتفاده از توانمندی آنها 
باید کارهای بزرگتر و مهم تـــری انجام داد. حداقل 
باید در ایـــن چند روز پیگیر و جویای او می شـــدند 
کـــه کجا رفتـــه و چرا رفتـــه اما حتـــی نمی دانند که 

کی و کجا رفته اســـت.
 همین که از اســـتوری بـــرادرش متوجه کوچ کردن 
النـــاز رکابی شـــدند، خودش نشـــان می دهد که تا 

چه اندازه تحت حمایت بوده اســـت.
بـــرای مانـــدن و کار کردن بایـــد انگیـــزه ای فراتر از 
دوســـت داشـــتن وجود داشـــته باشـــد. الان الناز 
رکابـــی باید در اردوی آماده ســـازی بـــرای حضور در 
بازی هـــای کشـــورهای اســـلامی و ناگویا باشـــد اما 
آیا کســـی می داند کـــه الان اردوی تیم ملـــی برگزار 
می شـــود یـــا نـــه؟ او اگـــر در اردوی تیم ملـــی بود، 
همه می دانســـتند کـــه الان کجاســـت. نـــه، فقط 
دوســـت داشـــتن کافی نیســـت؛ باید بـــرای حفظ 
ســـرمایه ها شـــبانه روز کار کرد و برای تمام لحظات 

یک ورزشـــکار برنامه داشـــت.

ناکام باشم، خودم کنار می کشم

محمدسیفی: به خاطر چهارمین طا مانده ام
کوچ الناز رکابی و واکنش 

کمیته ملی المپیک

 وقتی 
دوست داشتن 

کافی نیست

تفاوت رئیس فدراسیون کشتی با سایر رؤسای فدراسیون ها 

دوراندیش مثل دبیر

پشتوانه های خوبی برای آینده داریم
قارداشـــی درخصـــوص شـــرایط ســـتاره های پـــا به سن گذاشـــته تیم ملی 
و جایگزیـــن کـــردن جوانـــان آتیـــه دار در ترکیـــب تیم ملـــی تنیس روی 
میـــز می گویـــد: »ما چهره هـــای آینـــده داری همچون ســـروش امیری نیا، 
بنیامیـــن فرجـــی و.. را داریـــم و کنار آنها نیز ســـعی کردیـــم روی رده های 
ســـنی پایه خود در این چندســـال به خوبی کار کنیم زیرا شخصاً معتقدم 
که اگر دنبال ســـاختن آینده هســـتیم، باید روی اســـتعدادهای نوجوان و 
جـــوان خـــوب کار کنیم و بـــه آنها بها دهیـــم تا صاحب نســـلی طلایی در 
تنیس روی میز باشـــیم؛ درســـت مثل کاری که کشـــورهای صاحب سبک 
و قدرتمنـــد هم قاره ای مـــا مثل چین، ژاپـــن، ازبکســـتان، اندونزی، کره 
و... یـــا اروپایی ها روی نســـل پایه خود ســـال ها اســـت انجـــام می دهند 
و نتایـــج درخشـــانی هم به دســـت آوردنـــد. قطعاً مـــا باید از ســـتاره های 
افتخارآفرین خود و لژیونرهایی که ســـال ها اســـت برای این رشته افتخار 

کســـب می کنند، نهایت حمایت را داشته باشـــیم. اما برای اینکه بتوانیم 
جایگزین و پشـــتوانه هایی ششدانگ داشته باشـــیم، چاره ای نداریم جز 
ســـاختن و پرورش اســـتعدادهای درخشـــان برای پینگ پنـــگ ایران. من 
به این نســـل و آینـــده تنیس روی میـــز ایران بســـیار امیـــدوارم چون کار 
ریشـــه ای برای اســـتعدادیابی در سراسر کشور داشـــتیم و به همین دلیل 
امیدواریـــم که بزودی نتایج زحمات شـــبانه روز و ســـرمایه گذاری که روی 
پایه ها کردیـــم را ببینیم. برای ســـال آینده قطعـــاً برنامه ریزی های مدون 
و منســـجمی داریـــم. فکر می کنـــم اگر بـــه امید خـــدا بتوانیـــم حامیان 
مالـــی خوبی بـــرای تنیس روی میـــز جذب کنیـــم و قول هایـــی که داده 
شـــده به مـــا عملیاتی شـــود، می توانیم بـــرای بازی های آســـیایی ناگویا و 
رقابت هـــای معتبـــر بین المللی آتی به درخشـــش تنیـــس روی میز ایران 

امیدوارتر از قبل باشـــیم.«


